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نعیم آبادی: الگوی یحیی، گواردیولاست اما باید موجودیتش را 
هم در نظر بگیرد

»VAR« نداریم می خواهیم 
قهرمان آسیا شویم!

 به نظرتان یحیی از روشی که با حضور سه مدافع 
خوب میانی شکل می گیرد استفاده خواهد کرد؟

سیستم مربی بر اساس موجودیت یک مربی شکل سیستم مربی بر اساس موجودیت یک مربی شکل 
می گیــرد و مربــی تیم بر اســاس توانایــی بازیکنانش می گیــرد و مربــی تیم بر اســاس توانایــی بازیکنانش 
تصمیــم می گیــرد. در ایــن بیــن اگر تیم پرســپولیس تصمیــم می گیــرد. در ایــن بیــن اگر تیم پرســپولیس 
بتواند با روش بتواند با روش 22--55--33بازی کند که خیلی خوب است بازی کند که خیلی خوب است 
خصوصــاً در کارهــای تهاجمــی کــه مربــی می تواند با خصوصــاً در کارهــای تهاجمــی کــه مربــی می تواند با 
برتــری عــددی تیمــش بیشــترین بهــره را از این نکته برتــری عــددی تیمــش بیشــترین بهــره را از این نکته 
بگیــرد. در ایــن روش بــا گرفتن میانه زمین تیم تان با بگیــرد. در ایــن روش بــا گرفتن میانه زمین تیم تان با 
برتــری در میانه میدان شــرایطش را تــا حدود زیادی برتــری در میانه میدان شــرایطش را تــا حدود زیادی 

بر تیم حریف تحمیل خواهد کرد.بر تیم حریف تحمیل خواهد کرد.
 در حالی صحبت از روش 2-5 -3 کردید که 

گواردیولا با بازیکنان منچستر سیتی آن روش 
را در تیمش اجرا می کند که بازیکنانش از لحاظ 

توانایی فنی در رده بالایی قرار دارند!
همه می دانند که الگوی مربیگری یحیی در  فوتبال همه می دانند که الگوی مربیگری یحیی در  فوتبال 
گواردیولاست و دوست دارد که روش او را در تیمش گواردیولاست و دوست دارد که روش او را در تیمش 
پیاده کند اما در این روش جدا از سه بازیکن خوب در پیاده کند اما در این روش جدا از سه بازیکن خوب در 
دفاع میانی  باید پیستون های تیم تان هم از توانایی دفاع میانی  باید پیستون های تیم تان هم از توانایی 
بالایی برخوردار باشند؛ بازیکنانی که مرتب در دفاع بالایی برخوردار باشند؛ بازیکنانی که مرتب در دفاع 
و حملــه باشــند و تونایــی بالایی خصوصــاً در کارهای و حملــه باشــند و تونایــی بالایی خصوصــاً در کارهای 

تهاجمی و ارسال از کناره ها داشته باشند.تهاجمی و ارسال از کناره ها داشته باشند.
 اما به نظر نمی رسد که پرسپولیس بتواند 
بازیکنانی در سطح بالا در پست پیستون 

داشته باشد!
بــا تمریــن می توان توانایی بازیکن را برای این پســت بــا تمریــن می توان توانایی بازیکن را برای این پســت 
ارتقــا داد امــا نمی تــوان بازیکن را تبدیــل به بازیکنی ارتقــا داد امــا نمی تــوان بازیکن را تبدیــل به بازیکنی 
ایــده آل ســاخت و ایــن هــم یــک حقیقــت غیــر قابل ایــده آل ســاخت و ایــن هــم یــک حقیقــت غیــر قابل 
کتمان اســت که ما نمی توانیم پیســتون هایی مانند کتمان اســت که ما نمی توانیم پیســتون هایی مانند 
منچسیتر سیتی داشته باشیم. من خودم هم بودم منچسیتر سیتی داشته باشیم. من خودم هم بودم 
روش روش 22--55--33 را اســتفاده می کردم چون پرسپولیس  را اســتفاده می کردم چون پرسپولیس 
مدافعــان میانــی خیلی قوی دارد امــا به هر حال این مدافعــان میانــی خیلی قوی دارد امــا به هر حال این 
هم یک واقعیت است که در این سیستم شانس گل هم یک واقعیت است که در این سیستم شانس گل 
خــوردن یک تیم بیشــتر می شــود و زمانــی این روش خــوردن یک تیم بیشــتر می شــود و زمانــی این روش 
ضررش به حداقل می رســد که آن ســه دفاعی که در ضررش به حداقل می رســد که آن ســه دفاعی که در 
اختیــار داریــد بایــد به انــدازه چهــار دفــاع توانایی در اختیــار داریــد بایــد به انــدازه چهــار دفــاع توانایی در 

کارهای دفاعی داشته باشند.کارهای دفاعی داشته باشند.
 در مورد دروازه بان ذخیره تیم که هنوز هم 

پرسپولیس نتوانسته دروازه بان ذخیره ای را به 
خدمت بگیرد چه نظری دارید؟

دروازه بانی پست حساسی است به شکلی که در هر دروازه بانی پست حساسی است به شکلی که در هر 
بــازی یــک دروازه بان هر لحظــه در خطر مصدومیت بــازی یــک دروازه بان هر لحظــه در خطر مصدومیت 
قــرار دارد چــون آخریــن فیلتر دفاعی تیم اســت. من قــرار دارد چــون آخریــن فیلتر دفاعی تیم اســت. من 
هم فکر می کنم یحیی مربی ساده ای نیست که برای هم فکر می کنم یحیی مربی ساده ای نیست که برای 
پســت حســاس دروازه بانــی یــک دروازه بان مطمئن پســت حســاس دروازه بانــی یــک دروازه بان مطمئن 

برای ذخیره بیرانوند به خدمت نگیرد.برای ذخیره بیرانوند به خدمت نگیرد.
 در رابطه با عیسی و جدایی اش و این نکته که 
بازیکنی فعلاً جدا از شهاب برای خط حمله به 

خدمت نگرفته چه صحبتی دارید؟
به نظرم اگر مغانلو بماند به عیسی بازی نخواهد رسید به نظرم اگر مغانلو بماند به عیسی بازی نخواهد رسید 
از همین رو به نظرم عیسی اشتباه بزرگی مرتکب شد از همین رو به نظرم عیسی اشتباه بزرگی مرتکب شد 
که از پرســپولیس جدا شــد  و وقتی این ضررش هم که از پرســپولیس جدا شــد  و وقتی این ضررش هم 
بیشتر می شود که با یک فصل نشستن روی نیمکت بیشتر می شود که با یک فصل نشستن روی نیمکت 
بایــد هــر چــه گرفتــه در ســال دوم قــراردادش تــاوان بایــد هــر چــه گرفتــه در ســال دوم قــراردادش تــاوان 

بدهــد و ضــررش را بپردازد. پرســپولیس هم قطعاً با بدهــد و ضــررش را بپردازد. پرســپولیس هم قطعاً با 
توجه به موقعیت حساسی که دارد با دو مهاجم وارد توجه به موقعیت حساسی که دارد با دو مهاجم وارد 
مســابقات نخواهــد شــد و حتماً یــک مهاجم خارجی مســابقات نخواهــد شــد و حتماً یــک مهاجم خارجی 

دیگر را به لیست خودش اضافه خواهد کرد.دیگر را به لیست خودش اضافه خواهد کرد.
 در رابطه با سقف قرار دادی که مشخص شده اما 
خیلی از تیم ها رعایت نمی کنند چه نظری دارید؟

به نظرم این موضوع به نوعی عوام فریبی است و در به نظرم این موضوع به نوعی عوام فریبی است و در 
واقع بعد از اینکه گروهی از ورزشکاران  بقیه رشته ها واقع بعد از اینکه گروهی از ورزشکاران  بقیه رشته ها 
نســبت بــه پــول پرداختی در فوتبال معترض شــدند نســبت بــه پــول پرداختی در فوتبال معترض شــدند 
سازمان خصوصی سازی با مطرح کردن بحث سقف سازمان خصوصی سازی با مطرح کردن بحث سقف 
قرار داد ســعی دارد این نکته را مطرح ســازد که همه قرار داد ســعی دارد این نکته را مطرح ســازد که همه 
چیــز کنتــرل شــده اســت در حالی که همــه می دانند چیــز کنتــرل شــده اســت در حالی که همــه می دانند 
کنترلــش ســخت اســت و این موضــوع پرداختی ها و کنترلــش ســخت اســت و این موضــوع پرداختی ها و 
کنترلش عملاً از دست سازمان خصوصی سازی رها کنترلش عملاً از دست سازمان خصوصی سازی رها 

شده است.شده است.
 در خصوص منتفی شدن اردوی پرسپولیس و 

تأثیر احتمالی اش در این تیم چه صحبتی دارید؟
به هر حال این موضوع تأثیر گذار است چون هر چه به هر حال این موضوع تأثیر گذار است چون هر چه 
بازی های تدارکاتی خارجی و اردو در آنجا برگزار شود بازی های تدارکاتی خارجی و اردو در آنجا برگزار شود 
بهتر خواهد بود چون به هر حال بازیکنان در شرایط بهتر خواهد بود چون به هر حال بازیکنان در شرایط 
خارج از کشور بیشتر با هم منسجم شده و تیم حالت خارج از کشور بیشتر با هم منسجم شده و تیم حالت 
یــک خانــواده را پیــدا می کنــد. از ایــن رو از نظر فنی و یــک خانــواده را پیــدا می کنــد. از ایــن رو از نظر فنی و 
تاکتیکی، اردوی خارجی می توانســت شرایط بهتری تاکتیکی، اردوی خارجی می توانســت شرایط بهتری 
را برای تیم پرســپولیس به وجود آورد اما به هر حال را برای تیم پرســپولیس به وجود آورد اما به هر حال 
شــرایط طوری شــده که باید از بازی هــای تدارکاتی و شــرایط طوری شــده که باید از بازی هــای تدارکاتی و 
تمرینات نهایت استفاده را برد هر چند که تمرینات تمرینات نهایت استفاده را برد هر چند که تمرینات 
دیر شــروع شــد و بازی ها هم زود شروع می شود اما دیر شــروع شــد و بازی ها هم زود شروع می شود اما 

به هر حال من به پرسپولیس امیدوارم.به هر حال من به پرسپولیس امیدوارم.
 برای بازی در آسیا و قهرمانی در قاره کهن چقدر 

برای پرسپولیس شانس قائل هستید؟
امسال امیدوارم لیگ پویایی داشته باشیم هر چند امسال امیدوارم لیگ پویایی داشته باشیم هر چند 
می دانیم بزرگترین مشکل ما نداشتن وی ای آر است می دانیم بزرگترین مشکل ما نداشتن وی ای آر است 
که این خیلی زشت است. از این رو برای ما که ادعای که این خیلی زشت است. از این رو برای ما که ادعای 
در رأس فوتبال آسیا بودن داریم خیلی زشت است در رأس فوتبال آسیا بودن داریم خیلی زشت است 
کــه وی ای آر نداریــم و متأســفانه ایــن جــزو مســائلی کــه وی ای آر نداریــم و متأســفانه ایــن جــزو مســائلی 
اســت که موجب می شــود تا اتفاقات سال های قبل اســت که موجب می شــود تا اتفاقات سال های قبل 
برای ما تکرار شــود که اصلاً جالب نیســت. وقتی وی برای ما تکرار شــود که اصلاً جالب نیســت. وقتی وی 
ای آر نداریم نباید از پرسپولیس و سایر تیم های مان ای آر نداریم نباید از پرسپولیس و سایر تیم های مان 
توقع قهرمانی در آسیا را داشته باشیم. این در حالی توقع قهرمانی در آسیا را داشته باشیم. این در حالی 
است که وقتی به تدارکات تیم های عربستانی و شرق است که وقتی به تدارکات تیم های عربستانی و شرق 
آســیا نگاه می کنیم به این نکته می رســیم که شرایط آســیا نگاه می کنیم به این نکته می رســیم که شرایط 

قهرمانی برای ما میسر نیست.قهرمانی برای ما میسر نیست.

سعید نعیم آبادی مدافع اسبق پرسپولیس معتقد است یحیی علاقه زیادی به مربی معروف اسپانیایی سعید نعیم آبادی مدافع اسبق پرسپولیس معتقد است یحیی علاقه زیادی به مربی معروف اسپانیایی 
فعلی منچستر سیتی دارد و همیشه سعی کرده از او الگو برداری  داشته باشد اما اجرای سیستم مورد فعلی منچستر سیتی دارد و همیشه سعی کرده از او الگو برداری  داشته باشد اما اجرای سیستم مورد 
علاقه اش در این فصل را بیشــتر به موجودیت یک تیم منوط ســاخته و معتقد اســت مربی بر اســاس علاقه اش در این فصل را بیشــتر به موجودیت یک تیم منوط ســاخته و معتقد اســت مربی بر اســاس 
داشــته هایش سیســتم تیمش را می چیند و طراحی می کند. پیشکســوت پرســپولیس روش داشــته هایش سیســتم تیمش را می چیند و طراحی می کند. پیشکســوت پرســپولیس روش 22--55--33 را  را 

روشی تهاجمی می داند اما این روش را در هنگام حمله حریفان سیستمی آسیب پذیر می داند.روشی تهاجمی می داند اما این روش را در هنگام حمله حریفان سیستمی آسیب پذیر می داند.

از کمپ سرخ
پرسپولیس 12

بدهی باشگاه به 
پایه ها پابرجاست

پایههایپرسپولیسکهمبلغینزدیک
بـهیـکمیلیـاردو۵۰۰میلیـونتومـان
بابـتتمـامقراردادهایفصلگذشـته
طلبدارندبارهانسبتبهاینموضوع
باباشـگاهمکاتبهداشـتهاند.محسـن
خلیلیمدیرتیمهایپایهپرسپولیس
نیـزدریکـیازجلسـاتاخیـرهیـأت
مدیـرهباشـگاهحاضـرشـدتـاضمـن
تشـریحعملکـردتیمهـایپایـهدربـاره
پرداخـت۵۰درصـددومقراردادهـای
فصـلگذشـتهبـاآنهـاگفتوگـوکنـد.
هیـأتمدیـرهباشـگاهپرسـپولیسنیز
ضمـنموافقـتبـاپرداخـتاینمبلغ،
بـهرضـادرویـشمجـوزدادتـاآنرادر
برنامههـایمالـیباشـگاهقـراربدهـد
امـاتاکنـونایـناتفـاقنیفتادهاسـتتا
نزدیکبه۱۰۰نفرمنتظردریافتیهایی
بین2تا۱6میلیونتومانباشند.همین
موضوعدلخوریاعضایتیمهایپایه
پرسـپولیسرابههمراهداشـتهاسـت.
تـا آنهـاهمچنـانمنتظرنـددرویـش
پایـانتیرمـاهپـولآنهـاراپرداخـتکنـد
وفعالیـتخـودرادرمجموعـهآکادمـی

باشگاهادامهدهند.


یحیی به 5 بازیکن 

جوان اوکی داد
گلمحمـدیپـسازاسـتفادهمـداوم
ازامیررضـارفیعـی،علیرضـاخـدادادی
ومحمدمیـادسـورگیدرتمرینـات
قـرارداد عقـد خواهـان بزرگسـالان
رسـمیبـاایـننفـراتشـدتـابتوانـداز
آنهـابـرایفصـلبیسـتوسـوملیـگ
برتـراسـتفادهکنـد.ازایـنروبازیکنـان
ردهامیدپرسپولیسباانتقالبهجمع
حرفـهای قـرارداد دارای بزرگسـالان
میشـوندتـاازایـنبـهبعدتماموکمال
بـرایبزرگسـالانبـازیکنند.همچنین
علیرضـابابایـیوعلیرضـاعنایـتزاده
بازیکنانردهجواناننیزبانظرمستقیم
گلمحمدیدرجمعبزرگسـالانباقی
ماندنـدتـاتعـدادنفـراتردهپایـهکـه
درجمـعشـاگرداناوحضـورمسـتمر

خواهندداشتبهپنجنفربرسد.


محمدی تکذیب کرد

مسـتعفی معـاون محمـدی محمـد
باشـگاهپرسـپولیسدربـارهنقـلقـول
بـه بازگشـت دربـاره او بـه منتسـب
باشگاهپرسپولیسدرصورتیکهیکی
ازمسـئولانفعلـیایـنباشـگاهحضور
نداشتهباشد،گفت:ازتاریخ2۱خرداد
کهازباشگاهپرسپولیسجداشدهام،
هیـچمصاحبـهایدربـارهپرسـپولیس
انجـامنـدادهاموهرگونـهنقـلقـولاز
مـنمنتشـرشـدهراتکذیـبمیکنـم.
درروزهـایاخیـرنقـلقولـیازمحمـد
محمـدیمنتشـرشـدهبـودمبنـیبـر
اینکـهدرصورتـیکـهیکیازمسـئولان
باشـگاهپرسـپولیسازسـمتشبرکنار
شود،بهاینباشگاهبازخواهدگشت.



تبریک ویژه برای 
قهرمانی والیبال

باشگاهپرسپولیسدرپیامیقهرمانی
تیـموالیبـالجوانـانایـرانراتبریـک
گفـت.دربخشـیازایـنپیـامآمـده
در ایـران جوانـان قهرمانـی اسـت؛
رقابتهـایقهرمانـیجوانـانوالیبـال
جهان،خبرازطلوعنسلیطاییبرای
ورزشووالیبـالکشـوردارد.قهرمانـی
باپیروزیدرتمامهشتمسابقهاین
دورهرقابتهـابیانگـربرتـریبامنـازع
تیمـیبـودکـهبـاتمـاموجـودبـهآن
میبالیموبیصبرانهانتظارمیکشیم
تـاافتخارآفرینیهـایایشـانواهتـزاز
پرچمپرغرورایرانرادرمیادینبزرگتر
شـاهدباشـیم.باشـگاهپرسـپولیسبا
درکسـختیهایفراوانیکهدرمسـیر
قهرمانیوجوددارد،قهرمانیتیمملی
جوانـانوالیبـالایـراندررقابتهـای
و جهـان جوانـان والیبـال قهرمانـی
حضـورسـهورزشـکارتیـمملـیایـران
درتیـممنتخـبرؤیایـیایـنرقابتهـا
راصمیمانـهوبـاافتخـاربـهورزشـکاران
تیـم، کاربلـد مربیـان و پرتـاش
هموطنـانعزیـز،جامعـهورزشبویـژه
خانوادهوفدراسـیونوالیبالتبریکو

شادباشمیگوید.

 zخبر

سعید عزت اللهی

از وایله 80 درصد تخفیف بگیر!

عزت اللهی در تماس شــنبه شــب رضا درویش مدیرعامل باشــگاه پرسپولیس گفته 
رقــم رضایتنامــه اش از باشــگاه دانمارکی اش 1 میلیون دلار اســت. درویــش هم از او 
خواسته مذاکراتش برای گرفتن تخفیف قابل توجه از وایله را ادامه دهد تا در صورت 
امــکان بــا تخفیف حدود ۸۰ درصدی نســبت به مبلغ اولیه، بتواند برای پرســپولیس 
بــازی کنــد. هافبــک تیــم ملی تصمیم دارد شــنبه هفته آینده هم نشســت دیگری با 

ســران وایلــه برگزار کنــد تا تصمیم نهایی را برای ادامــه فوتبال خود بگیرد.

علیرضا بیرانوند

از هفته اول در ترکیب

با اینکه بعد از مصدومیت شدیدش در بازی تیم ملی به نظر می رسید یکی دو بازی 
اول فصــل را از دســت بدهــد امــا چند روزی اســت در تمرینات گروهی پرســپولیس 
حضور دارد و البته در هر دو بازی قبلی تدارکاتی تیم یک نیمه بازی کرده تا مشخص 
شــود مشــکلی ندارد. بیرو با این شــرایط از هفته اول در ترکیب اصلی پرســپولیس 
قــرار خواهــد گرفــت. بــه نظــر می رســد او حــدود دو تا ســه هفتــه زودتر بــه تمرینات 
برگشــته تا جایگاهش در ترکیب اصلی را از دســت ندهد هر چند گلر ذخیره ندارد.

شیخ دیاباته

20 میلیارد برای 3 گل

مبلــغ قــراردادش بــرای فصل قبل، 3۷5 هزار دلار بــوده به اضافه پاداش هزار دلاری 
بــه ازای حضــور در هــر بــازی کــه با احتســاب ۹ دیداری که بــازی کرده، ۹ هــزار دلار به 
قــراردادش اضافــه می شــود. در کنــار این، 2۰ هــزار دلار بابت قهرمانی لیــگ و 5 هزار 
دلار بابــت قهرمانــی حذفی بــه قراردادش اضافه می شــود و 1۰ درصد از قرارداد یعنی 
3۷ هــزار و 5۰۰ دلار بــه ایجنتــش می رســد تــا بابــت 3۶۴ دقیقــه بازی و ســه گل ۴۰۹ 

هــزار دلار )حــدود 2۰ میلیارد تومان( به او پرداخت شــده باشــد.

 به نظرتان در غیاب گوهری که از تیم 
جدا شده آیا پرسپولیس می تواند 
دروازه بانی دیگر را در این شرایط 

سخت به خدمت بگیرد؟
فعــاً کــه دروازه بــان دیگــری پیــدا نشــده و 
تیــم در مضیقــه قــرار گرفتــه چــون بــه هــر 
حــال بــا وجــود بیرانونــد ســخت اســت کــه 
دروازه بــان مطــرح دیگــری به پرســپولیس 
بیایــد هــر چند که ایــن امر زمانی دشــوارتر 
می شــود کــه آن دروازه بــان بایــد زیــر 23 
ســال هــم باشــد چــون ســهمیه بزرگســال 
پرســپولیس پــر اســت و در ایــن بیــن تنهــا 
شــاید خالدآبــادی دروازه بــان تیــم امیــد 
بهتریــن گزینــه برای پرســپولیس باشــد که 
او هم فعاً مشــخص نشــده اســت و شاید 
هــم یحیی مجبور شــود دروازه بــان خارجی 
جوانــی را بــه پرســپولیس بیــاورد که آن هم 
نیــاز به کارشناســی بیشــتر و دقیق تــر دارد 
تــا دروازه بانــی باکیفیــت مناســب و بــالا به 
پرســپولیس بیایــد کــه در غیــاب بیرانونــد 
بتوانــد بخوبــی از چهارچــوب دروازه تیــم 

محافظــت نمایــد.
 در خصوص خط حمله که پرسپولیس 

بعد از جدایی عیسی تنها عبدی و 
زاهدی را در اختیار دارد چه تحلیلی 

دارید؟
چون بحث آسیا در میان است پرسپولیس 
حتمــاً باید یــک مهاجم ششــدانگ دیگر را 
بــه خدمــت بگیــرد. در غیــر ایــن صــورت 
مهاجمی مانند عبدی باید بهتر آماده شود 
تا مانند چند بازی اخیر که بهترین نمایش 
را داشــته در حــد خیلــی خوبی ظاهر شــود 
تــا بتواند خیال یحیــی را تا حدودی از بابت 
خط حمله آســوده ســازد البته یک مســأله 
دیگــر هــم هســت چــون شــرایط بازی های 
رســمی بــا بازی هــای تدارکاتــی فــرق دارد و 
در آن دیدارهــا تیم هــا بــا شــرایط متفاوتــی 

بــه مصاف 
یکدیگر می روند.

 در رابطه با خط میانی هم اگر سرلک 
مشمول شود ریگی می تواند جای او 

را پر کند و مکمل خوبی برای سروش 
باشد؟

میاد ســرلک به عنوان هافبک دفاعی یک 
هافبــک تمــام عیــار بــود کــه یحیــی روی او 
حســاب خاصــی باز کرده بــود و معمولاً هم 
همیشــه از او اســتفاده می کــرد امــا بــه هر 
حــال اگــر نباشــد ریگــی شــاید بتوانــد جای 
او را پــر کنــد چــون هافبــک قابلــی اســت و 
در تیم های بزرگی هم ســابقه بازی داشــته 
اســت اما به نظرم همان طور که از دســت 
دادن گوهــری اشــتباه بــود از دســت دادن 
کمــال آن هــم در شــرایطی کــه تکلیــف 
ســرلک مشــخص نبود اشــتباه بــود و بهتر 
بــود یحیــی صبــر می کــرد تــا خیالــش بابت 
ســرلک راحــت می شــد و بعــد از آن بازیکن 
باتجربــه ای مانند کمال را از دســت می داد 

البتــه باید یــک چیز دیگر را هم اضافه کنم 
کــه پشــت هافبک هــا ســه مدافــع میانــی 
خــوب داریــم کــه در صورت رد شــدن از آن 
هافبک ها، مدافعان ما می توانند پوشــش 
دفاعــی لازم را بدهنــد و اشــتباه هافبک ها 

را جبــران کننــد.
 در رابطه با سیستم مناسب برای 

پرسپولیس جهت فصل آتی چه روشی 
را بهترین می دانید؟

بــه نظــرم اســتفاده از روش 2-5-3 بــرای 
شــروع مســابقات نمی توانــد روش خیلــی 
خوبــی بــرای پرســپولیس باشــد و شــاید 
یحیــی از روش 1-5-4 اســتفاده کنــد کــه 
شــاید ایــن روش بتوانــد روش بهتــری برای 
تیــم یحیــی خصوصــاً در ابتــدای فصــل 

باشــد.
 در غیاب اردوی خارجی که میسر نشد 

بازی های تدارکاتی می تواند شرایط 
خوبی را برای پرسپولیس مهیا سازد؟

در بیــن بازی هایــی کــه تــا الان برگزار شــده 
بــه نظــرم تیم پیــکان محــک مناســبی بود 
و دو تیــم دیگــر شــاید آن شــرایط خیلــی 
ایــده آل را بــرای رویارویــی بــا پرســپولیس 
نداشــتند امــا بــا وجــود ایــن از آنجــا کــه 
بازی هــا 12 مــرداد برگــزار می شــود شــاید 
پرســپولیس نیــاز بــه بازی های ســخت تری 
دارد و بهتــر اســت بــا ده تیــم بــالای جدول 

بــازی کنــد تــا خــودش را بهتــر 
محک بزند.

 در هفته های اول پرسپولیس 
می تواند شرایط خیلی خوبی به لحاظ 

نتیجه گیری و آمادگی مقابل حریفانش 
داشته باشد؟

معمــولاً مشــکل تیم هــای مــا ایــن اســت 
کــه در هفته هــای اول بــا دشــواری مواجــه 
می شــویم در حالــی کــه تیــم قهرمــان در 
ســایر کشــورها بعد از بازی سوپرجام آماده 
وارد لیــگ می شــود. امســال پرســپولیس 
قهرمــان ســوپرجام بــود و از ایــن بــازی بــه 
شــکل اتوماتیــک وار خــارج شــد در حالــی 
کــه ســال های قبل هــم این قاعــده چندان 
رعایــت نمی شــد. در هــر حــال این مســأله 
وجــود دارد کــه تــا حــدودی اردو نرفتــن 
حداقــل در هفته هــای اول روی آمادگــی 
پرســپولیس تأثیر گــذار خواهد بود و شــاید 
هــم مانند ســایر تیم هــا چند هفته بیشــتر 

بــه زمــان نیــاز داشــته باشــند.

تا روشن نشدن تکلیف سرلک یحیی نباید کمال را از 
دست می داد

پرسپولیس یک مهاجم 
ششدانگ می خواهد

دو مهاجم کم است مگر اینکه عبدی به شکل خوبی آماده شود

غلام فتح آبادی معتقد اســت با توجه به کمبودی که در خط میانی و خط دروازه احســاس می شــود یحیی نباید دروازه بان ذخیره و هافبک 
خــودش کــه ســابقه بیشــترین قهرمانی هــا در چنــد ســال اخیــر را داشــت به تیم دیگــری انتقال مــی داد. از ایــن رو به بهانه مســائل مختلفی 

که پیرامون پرســپولیس و کمبودهایش در نقل و انتقالات و ســایر موارد وجود دارد گفت و گویی با مهاجم اســبق پرســپولیس داشــتیم.

مسعود قراگزلو
روزنامهنگار

    سه شنبه   27 تیر 1402  سال بیست و هفتم    شماره 7354

در بین بازی هایی 
که تا الان برگزار شده 

به نظرم تیم پیکان 
محک مناسبی بود و 

دو تیم دیگر شاید آن 
شرایط خیلی ایده آل 

را برای رویارویی با 
پرسپولیس نداشتند 
اما با وجود این از آنجا 

که بازی ها 12 مرداد 
برگزار می شود شاید 

پرسپولیس نیاز به 
بازی های سخت تری 

دارد و بهتر است با ده 
تیم بالای جدول بازی 
کند تا خودش را بهتر 

محک بزند

بزرگترین مشکل ما نداشتن وی ای آر است،  از این رو برای ما که ادعای 
در رأس فوتبال آسیا بودن داریم خیلی زشت است که وی ای آر نداریم و 

متأسفانه این جزو مسائلی است که موجب می شود تا اتفاقات سال های 
قبل برای ما تکرار شود که اصلاً جالب نیست. وقتی وی ای آر نداریم نباید از 

پرسپولیس و سایر تیم های مان توقع قهرمانی در آسیا را داشته باشیم


